

乘客通告 **PASSENGER NOTICE**

DB01R 東涌總站遷移及調整行車時間表

由 2015 年 4 月 20 日(星期一) 早上六時開始, DB01R 的東涌總站將會遷 往毗鄰昂坪 360 纜車站的臨時總站,以配合東薈城的擴建工程。由於臨時 總站偏遠,本公司會在東涌港鐵站 D 出口外 (大嶼山的士站後面) 加設一 個新站。居民往返愉景灣時,在新站上落會更為快捷方便。請參閱下列位 置圖及附頁的開車時間表。

若有任何查詢,請致電本公司客户服務熱線 (365 12345)。

Relocation of DB01R Bus Terminal at Tung Chung and **Adjustment of Timetable**

With effect from 6 a.m. on 20 April 2015 (Monday), the Tung Chung terminal of DB01R will be relocated to the Temporary Bus Terminus near Ngong Ping 360 to facilitate the extension works of Citygate. In view of the distant location of the temporary terminus, we will add a new stop near Exit D of Tung Chung MTR station (behind Lantau taxi stand). It will be guicker and more convenient for residents to get on/off at this new stop when travelling to/from DB. Please see location map below and the attached new departure time table.

Please call our Customer Service Hotline (365 12345) if you have any question.



多考編號 Ref. No.:

TSL/N011/2015

發出日期 Issued Date: 14/04/2015 除下日期 Removal Date: 19/05/2015

BY/dc

客戶服務熱線: Customer Service Hotline:

資訊網址:

dbcommunity.hk



愉景灣交通服務有限公司 Discovery Bay Transit Services Ltd.

